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§27 
Information och övriga frågor 
 

 

- Skrivelse från vice ordförande Rasmus Jonlund (L), Hanna Gerdes 

(L) och Anne-Lie Elfvén (L) angående Nolltolerans mot övergrepp 

på We Are Sthlm  

 

- Skrivelse från Sophia Granswed m.fl (M) och Ulf Lönnberg (KD) 

angående Sexuella trakasserier mot unga tjejer under ”We Are 

Sthlm”. 

 

- Roger Ticoalu, chef för Kulturförvaltningens evenemangsavdelning 

informerade om händelserna på sommarens ungdomsfestival ”We 

are sthlm” i och med mediadebatten kring de sexuella trakasserierna 

som förekom mot unga flickor. Genom festivalens historia, som i 

samhället allmänt, har det alltid förekommit sexuella trakasserier och 

ofredande men redan under 2013 var det ett nytt tillvägagångssätt. 

Gärningsmännen agerade kollektivt och med avsikt att ofreda. Inför 

festivalen 2014 hade man mer samarbete med ”fältare” och poliser 

och inför fjolårets festival påbörjade man dessutom ett 

värdegrundsarbete för samtliga som arbetade med festivalen, allt 

från aktörer till poliser till artister. Enligt media skulle de sexuella 

trakasserierna mörkats av både evenemangsavdelningen och polisen. 

Den 12 augusti 2015 gjorde Sveriges Radio en intervju med 

festivalens pressansvariga som berättade om att det förekom 

övergrepp. Samarbetet med socialförvaltning, ”fältare” och polisen 

har pågått under alla år och under festivalperioden har skadegörelse 

och ungdomskriminalitet oftast minskat. 2015 hade man ca en halv 

miljon besökare och det anmäldes 18 fall av sexuellt ofredande. 

Varje fall av sexuellt ofredande är ett fall för mycket och därför har 

man inför we are sthlm 2016 påbörjat dels ett operativt arbete men 

även ett långsiktigt. Det operativa innebär ökad säkerhet med större 

polisinsats på plats och man diskuterar kameraövervakning. Det här 

är dock inte långsiktiga lösningar och därför kommer arbetet med 

värdegrunden försätta. Det är attityden som måste förändras. 

- Hanna Gerdes (L) sade att det är viktigt att inte förminska vad som 

hände, ett fall är alltid ett fall för mycket. 

- Sophia Granswed (M) sade att det hade varit uppskattat om nämnden 

blivit informerad om problematiken redan efter fjolårets festival. 

- Tjia Torpe (MP) undrade hur man kunde vara säker på att det var 

pojkar av utländskt ursprung som var skyldiga eftersom man inte 

kunde gripa någon. Det ska ha berott på signalement från de 

drabbade flickorna. 
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Vid protokollet, 

Erika Dahlberg 


